
Protokół Nr XLI 
 
     sesji Rady Gminy Szydłów, która odbyła się w dniu 24 września 2013 r.  
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy  Szydłów. 
     Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 900 a zakończyły o godz. 1055 . 
     W obradach sesji uczestniczyło 12 radnych. Lista obecności radnych jest 
załącznikiem do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Gminy przeprosił wszystkich za opóźnienie rozpoczęcia sesji 
RG, gdyż w posiedzeniu komisji brali udział Starosta Powiatu – pan Andrzej Kruzel 
oraz V-ce Starosta pan Michał Skotnicki w związku z czym posiedzenie komisji się 
przedłużyło.   
  

Proponowany porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji RG. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami RG. 
6. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 
    - zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 2013 – 2020,  
    - zmian w budżecie gminy na 2013 rok,  
    - przyjęcia Gminnego programu Wspierania Rodziny na lata 2013 – 2015, 
    - zabezpieczenia w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2013 – 2020 i      
      budżecie Gminy na rok 2014 środków finansowych na realizację „Przebudowy  
      odcinków dróg gminnych na terenie Gminy Szydłów w 2014 r. w ramach     
      Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo –  
      Dostępność – Rozwój – ze szczególnym uwzględnieniem poprawy  
      bezpieczeństwa użytkowników dróg, 
    - wysokości i zasad wypłaty ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych    
      Straży Pożarnych. 
7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
8. Wolne wnioski i informacje.  
9. Zamknięcie obrad. 
 
 Ad. 1.  
 
Obrady XLI sesji Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom Przewodniczący 
Rady Gminy pan Janusz Juszczak ,który powitał obecnych na sesji Wójta Gminy, 
Skarbnika Gminy pracowników UG, Przedstawicieli Banku Spółdzielczego w 
Szydłowie radnych oraz sołtysów. 
Na podstawie listy obecności radnych stwierdził quorum umożliwiające Radzie Gminy  
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
 
Ad. 2.  
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym proponowany porządek obrad XLI 
sesji Rady Gminy i poprosił radnych o zgłaszanie wniosków co do jego zmian lub 
uzupełnień.  
Przewodniczący RG zgłosił o wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 3 
wręczenie dyplomu oraz Orła Biznesu.  
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek który został 
przyjęty jednogłośnie.  
Więcej wniosków nie zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy 
odczytał ponownie porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą, który w głosowaniu 
jawnym został przyjęty jednogłośnie.    



 
Ad. 3.  
  
W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że nasz 
Bank Spółdzielczy otrzymał nagrodę i wyróżnienie Orła Agrobiznesu  
 Gratulację na ręce pani Katarzyny Zarzyckiej oraz pani Teresy Kaczmarczyk złożyli 
Przewodniczący Rady Gminy, Wójt Gminy i Vicestarosta Staszowski pan Michał 
Skotnicki. 
Pani Katarzyna Zarzycka Członek Zarządu poinformowała , że to wyróżnienie jest 
zasługą w większości byłego Dyrektora Banku jak również całej załogi i w dalszym 
ciągu dołożą wszelkich starań aby uzyskać jak najlepsze efekty pracy. 
 
Ad. 4. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęły 
pisemne wnioski lub zastrzeżenia co do treści protokołu z poprzedniej sesji Rady 
Gminy. Zwrócił się do radnych o zgłaszanie ustnych uwag do protokołu.  
Radni nie zgłosili ustnych uwag i zastrzeżeń i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym protokół z XL sesji RG został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 5. 
 
W tym punkcie porządku obrad radni zgłosili następujące interpelacje i zapytania: 
Radny Sadłocha R. poinformował, że PKS Busko zawiesił kurs autobusowy Rudki, 
Potok, Szydłów, a jest chętny przewoźnik któremu należałoby się wsparcie aby 
pismo było wystosowane od Wójta lub Rady Gminy.  
Wójt odpowiedział, że już jest uzgodnione z przewoźnikiem wczoraj mieli przyjechać 
podpisać umowę ale nie przyjechali może dziś zostanie podpisana. i dziś może 
zostanie podpisana umowa z której wynika że będą mieli do zapłacenia 1 zł. 
miesięcznie.  
Radny K. Ćwiek zapytał czy jest zasadne aby trzecia sesja z kolei była zwoływana w 
trybie nadzwyczajnym. Jako osoba która pracuje a dostaje zawiadomienie w piątek a 
we wtorek jest odbywa się sesja nie ma możliwości aby w pracy można było 
zaplanować dzień wolny np. dziś o godz.12 musi  w Kielcach i nie będzie mógł 
uczestniczyć do końca w sesji. Zwrócił się z prośbą aby na przyszłość przestrzegać 
normalnego systemu zwoływania sesji. Złożył również na ręce Przewodniczącego 
RG pismo z 2 pytaniami do Wójta Gminy i prosi o odpowiedź na piśmie.  
Pierwsze pytanie kiedy w gminie Szydłów będzie czynny punkt odbioru zużytego 
sprzętu elektronicznego i elektrycznego?. Od ponad dwóch miesięcy usiłuje się 
dowiedzieć telefonicznie o terminie uruchomienia takiego punktu i nic w tej sprawie 
się nie dzieje.  
 Drugie pytanie nawiązując do pytania z wiosny bieżącego roku dotyczącego 
ustalenia właściciela posesji koło Bramy Opatowskiej (sąsiad pana Papaja) i 
nakazania mu zabezpieczenia odpadających części elewacji i dachu, pytam czy coś 
w tej sprawie ustalono.  
Przewodniczący RG poinformował, że z uwagi że na sesji obecny jest Vice- Starosta 
gdyż Starosta musiał wyjechać w sprawach służbowych a buli zaproszeni na 
posiedzenie Komisji RG powiedział, że nie chce burzyć budżetu Starostwa i chce 
przeznaczyć środki na Przebudowę drogi powiatowej Grabki Duże – Solec w 
wysokości 126.389,72 zł. ale w zamian chcą rekompensaty z ochrony środowiska w 
wysokości  250.000 zł. a nie jak Starosta A. Kruzel na komisjach powiedział, że 
Starostwo przeznaczy kwotę 60.000 zł. V-ce Starosta pan M. Skotnicki powiedział, że 
Starostwo nie jest w stanie zrekompensować takiej kwoty jakiej gmina się domaga 
ale dołoży wszelkich starań aby wywalczyć jak największą rekompensatę. A co do 
wypowiedzi Starosty to nie powiedział, że 60.000 zł. przeznaczy dla naszej gminy 



tylko,  ze 60.000 zł. już ma wygospodarowane. Wniosek Starostwo musi złożyć do 30 
czerwca br. Wójt powiedział, że tydzień temu Starosta obiecał mu 120.000 zł.   
V-ce Starosta poinformował, że w czwartek odbędzie się konwent Wójtów i wówczas 
decyzja zapadnie ile starostwo będzie mogło zrekompensować gminę Szydłów.  
 
Ad. 6.  
 
Wójt Gminy złożył sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między sesjami 
RG:   
Trwały prace nad przygotowaniem projektów dróg gminnych w ramach Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych Gmina może ubiegać się o pozyskanie 50 % 
środków na Przebudowę odcinków dróg gminnych na terenie gminy Szydłów w 2014 
r. do 30.09.br zostanie złożony wniosek na 14 dróg gminnych.  
W budynku obok synagogi prace remontowe zostały rozpoczęte. 
- odbyły się zawody Gminne Ochotniczych Straży Pożarnych.  
- odbył dwukrotne spotkanie z Dyrektorem Urbanowski.  
- w sprawie budowy odcinka kanalizacji na ul. Kieleckiej dziś RG podejmie uchwałę i  
  Firma jutro może zacząć prace.  
- były problemy z dowozem dzieci do szkół ale już jest wszystko w porządku.  
- odbył się przetarg na działki gminne, które zostały sprzedane za około 80.000 zł. 
wszystkie.  
 
Ad. 7. 
 
W tym punkcie porządku obrad Rada Gminy przystąpiła do rozpatrywania I 
uchwalania projektów uchwał. Pierwszym rozpatrywanym projektem uchwały XLI 
sesji RG były zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Szydłów na lata 
2013 – 2020. Pani Alicja Kłonicka – Skarbnik Gminy poinformowała, że w wieloletniej 
prognozie Finansowej zaktualizowano dochody i wydatki do wielkości wykazanych w 
uchwale dotyczącej budżetu Gminy i tak: 
W dochodach wprowadzono zmiany polegające na: 
- zmniejszeniu dotacji z budżetu państwa na świadczenia rodzinne, świadczenia z 
funduszu alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenia społeczne o kwotę 
168.093,00 zł. na zadania bieżące Gminy w dziale 852 – Pomoc społeczna, 
- w dziale 600 dochody majątkowe zwiększono o kwotę 114.837,00 zł. na zadania         
inwestycyjne zgodnie z umową dotacji od Wojewody Świętokrzyskiego. 
Ponadto zwiększono o kwotę 74.037,00 zł dochody majątkowe o kwotę przyznanych 
dotacji z udziałem środków europejskich. 
Pozostałe zmiany dochodów dotyczą dochodów bieżących. Dochody budżetowe po 
wprowadzeniu zmian na rok wynoszą – 15.330.756,03 zł. kwota dochodów w 
budżecie na rok 2013 jest zgodna z planowanymi na rok 2013 w WPF. 
Wydatki budżetowe zmniejszono o kwotę 18.351,00 zł.  
Na zadanie „Budowa odcinka kanalizacji w Szydłowie” zwiększono planowane 
wydatki o kwotę 36.000,00 zł.  
Wprowadzono nowe przedsięwzięcia pod nazwą „Przebudowa odcinków dróg 
gminnych na terenie Gminy Szydłów w 2014 r. w ramach Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój- ze 
szczególnym uwzględnieniem poprawy bezpieczeństwa użytkowników dróg. Na 
wykonanie zadania zabezpieczono środki własne na rok 2013 w kwocie – 25.,000,00 
zł.  na wykonanie projektów technicznych oraz na rok 2014 kwotę 2.200.000,00 zł. z 
czego kwota 1.100.000,00 zł. pochodzi z dochodów własnych i kredytów, a pozostała 
kwota została zaplanowana jako dofinansowanie środkami z Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych. Po stronie wydatków majątkowych zmieniono nazwę zadania pod 
nazwą: „Centrum Aktywności Lokalnej w Kotuszowie” na „Remont świetlicy wiejskiej 
w Kotuszowie wraz z zagospodarowaniem terenu”. W załączniku „Limity w WPF jest 



wykazane w kwocie wydatków majątkowych. Pozostałe kwoty zwiększają wydatki 
bieżące.  
Wydatki  budżetowe po wprowadzeniu zmian na 2013 r. wynoszą 13.806.504,03 zł. 
kwota wydatków w budżecie na  rok 2013 jest zgodna z planowanymi                                                                                                                                                                                                                      
na rok 2013 w WPF. 
Natomiast w Uchwale w sprawie zmian w budżecie Gminy Szydłów na 2013 rok w 
planie dochodów  budżetu Gminy zmniejsza się o kwotę 18.351,00 zł. w tym:  
- dział 010 – Rolnictwo i łowiectwo, 01010 zwiększa się o kwotę 18.351,00 zł. w tym          
  dział 010 – Rolnictwo i łowiectwo, rozdział 01010 zwiększa się o kwotę 8.200,00 zł.  
  z tytułu wpłat na przyłącza kanalizacyjne, 
- dział 400 – Wytwarzanie i zaopatrywania w energię elektryczną, gaz i wodę rozdział  
  40002 – zwiększa się o kwotę 1.100,00 zł. – dochody z tytułu odsetek  
  nieterminowych wpłat,  
- dział 600 – Transport i łączność zwiększa się dochody o kwotę 114.837,00 zł. na  
  podstawie decyzji Wojewody Świętokrzyskiego na realizację inwestycji  - drogi  
  publiczne gminne, 
- dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa, rozdział 70005 zwiększa się o kwotę  
  7.381,00 zł. z tytułu dochodów nie planowanych , a zmniejsza się dochody w  
  paragrafie 075 z tytułu wynajmu lokali o kwotę 3.600,00 zł.  
- dział 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek  
  nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem  -  
  zwiększa się o kwotę 15.600,00 zł.  
- dział 758 – Różne rozliczenia, rozdział 75814 „różne rozliczenia finansowe”  
  zwiększa się o kwotę 5.000,00 zł. – z tytułu odsetek bankowych, 
- dział 852 – opieka społeczna, rozdział 85212 i 85213 – zmniejsza się o kwotę    
  168.093,00 zł. zgodnie z decyzją Wojewody Świętokrzyskiego dot. świadczeń  
  rodzinnych, świadczeń z funduszu alimentacyjnego oraz składek na ubezpieczenia  
  społeczne.  
- dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększa się dochody o  
  kwotę 1.224,00 zł. – w rozdziale 90019 z tytułu opłaty eksploatacyjnej. 
W planie wydatków wprowadza się następujące zmiany: 
- dział 010 – Rolnictwo i łowiectwo, rozdział 01010 – zwiększa sie o kwotę  
  36.000,00 zł. – na zadania inwestycyjne  „Budowa odcinka kanalizacji w Szydłowie”. 
- dział 400 Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę rozdział  
   40002zwiększa się o kwotę 9.000,00 zł. na zakup pompy do hydroforni w Osówce 
- dział 600 Transport i łączność zwiększa się wydatki o kwotę 114.837,00 zł. z tytułu   
  otrzymanej dotacji celowej na remont drogi Grabki Duże – Sachalin, a zmniejsza się   
  o kwotę 67.800,00 zł. – planowane wydatki własne 
- dział 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa ,rozdział 75412-  
  dla jednostek ochotniczej Straży Pożarnej w Kotuszowie i w Woli Żyznej. 
  Zabezpiecza się dotację 1.100,00 zł na zakup wyposażenia.  
- dział 758 – „Różne rozliczenia – zmniejsza się wydatki o kwotę 10.000,00 zł z tytułu  
  rezerwy ogólnej, 
- dział 801 – oświata i wychowanie – dokonuje się przeniesienia wydatków pomiędzy   
  paragrafami o kwotę 5.500,00 zł.   
- dział 852 – Opieka społeczna, rozdział 85295 – zmniejsza się wydatki o kwotę  
  168.093,00 zł. na świadczenia społeczne, 
- dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdział 90001 -   
  zwiększa się wydatki o kwotę 34.705,00 zł. – na zakup materiałów, paliwa i 
wykonywanie ekspertyz i analiz ścieków: rozdział 90002 – zwiększa się o kwotę 
3.000,00 zł – na wykonanie projektu technicznego – na punkt zbiórki selektywnych 
odpadów komunalnych – dział 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – 
zwiększa się wydatki o kwotę 30.000,00 zł. tym jako dotacja dla Gminnego Centrum 
Kultury 10.000,00 zł. – na pokrycie kosztów ogrzewania , 10,000,00 zł zabezpiecz się 
na zakup i montaż pieca grzewczego do budynku do budynku Skarbczyka i 



10.000,00 zł na dotacje celowe dla organizacji  pozarządowych wyłonionych w 
drodze konkursu.    
Sołtys z Szydłowa powiedział, że na poprzedniej sesji która odbyła się w dniu 28 
sierpnia zgłaszał potrzebę wykonania dokumentacji na wodociąg i Wójt odpowiadając 
powiedział, że na następnej sesji RG musimy  przeznaczyć środki na dokumentację, 
A dziś w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie przedstawionej przez panią 
Skarbnik Gminy nie ma żadnej informacji o środkach przeznaczonych na 
dokumentację. 
Wójt Gminy odpowiadając, że ta sesja wypadła dość szybko i nie było czasu aby 
wprowadzić zmiany na dokumentację, w najbliższym czasie będą wprowadzone 
zmiany w budżecie aby przeznaczyć środki na dokumentację wodociągu.    
Radny Krzysztof Ćwiek zapytał czy jako mieszkaniec bloku będzie można 
indywidualnie dostarczać do punktu zbioru selektywne odpady.  
Pani Marta Stachowicz – prac UG odpowiedziała że mieszkańcy blików będą mogli 
indywidualnie dostarczać odpady selektywne. Jednocześnie poinformowała, że 
obecnie jest możliwość odbioru zużytego sprzętu elektronicznego i elektrycznego od 
osób indywidualnych (zgodnie z harmonogramem w dniu 22.11.2013 r. po uprzednim 
zgłoszeniu telefonicznym  do dnia 20.11.2013 r. bezpośrednio do Firmy która na 
terenie naszej gminy zajmuje się odbiorem odpadów tj. do pana Zielińskiego. 
Więcej pytań i uwag nie było  w związku z czym przewodniczący Rady Gminy poddał 
pod głosowanie projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Szydłów na lata 2013 – 2020 która została uchwalona jednogłośnie – 12 głosami 
„za”. 
 

U C H W A Ł A Nr XLI/188/2013 
(o treści jak w załączeniu) 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie projekt uchwały w 
sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r. i uchwała została uchwalona 
jednogłośnie – 12 głosów „za”.   
 

U C H W A Ł A Nr XLI/189/2013 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił panią Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej o wyjaśnienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Wspierania Rodziny na lata 2013 – 2015. Pani Zawada Stanisława – Kierownik 
GOPS poinformowała, że obowiązek podjęcia uchwały wynika z art. 176 pkt. 1 i art. 
179 ust. 2 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i pieczy zastępczej. 
Rodzinom przeżywającym trudności w wypełnianiu swoich funkcji gmina w ramach 
zadań własnych ma zapewnić wsparcie poprzez organizację systemu i wyposażenia 
go odpowiednie narzędzia. W tym celu m.in. opracowują 3 letnie programy 
wspierania rodziny.  
Program zawiera kierunki działań zmierzających do tworzenia warunków dla 
prawidłowego funkcjonowania i wychowywania dzieci w rodzinach naturalnych.  
Celem programu jest przywracanie rodzinom zdolności do przezwyciężenia ich 
problemów opiekuńczo –wychowawczych przy współpracy samorządu, organizacji 
pozarządowych i innych instytucji zajmujących się rodziną.  
Pytań i uwag dotyczących projektu uchwały nie było i w zarządzonym przez 
Przewodniczącego głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie  - 
12 głosów „za”. 
 

U C H W A Ł A Nr XLI/190/2013 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Przedostatni projekt uchwały dzisiejszej sesji RG dotyczył zabezpieczenia w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2013 – 2020 i budżecie Gminy na rok 



2014 środków finansowych na realizację „Przebudowy odcinków dróg gminnych na 
terenie Gminy Szydłów w 2014 r. w ramach Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój – ze szczególnym  
uwzględnieniem poprawy bezpieczeństwa użytkowników dróg. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że w ramach Narodowego Programu Przebudowa Dróg 
Lokalnych Gmina może ubiegać się o pozyskanie 50 % środków na „Przebudowę 
odcinków dróg gminnych na terenie Gminy Szydłów w 2014 r.” – Etap II 
Bezpieczeństwo – Dostępność  - Rozwój – ze szczególnym uwzględnieniem poprawy 
bezpieczeństwa użytkowników dróg.  
Warunkiem otrzymania środków jest złożenie wniosku o dofinansowanie. Narodowy 
program Przebudowy Dróg Lokalnych zakłada wspieranie przez Rząd przebudowy, 
rozbudowy lub remontu kluczowych odcinków dróg gminnych i powiatowych 
prowadzących do zwiększenia płynności ruchu i poprawy bezpieczeństwa 
komunikacyjnego oraz wspieranie powiązań sieci dróg gminnych i powiatowych z 
siecią dróg wojewódzkich, prowadzących do lokalnych ośrodków gospodarczych. 
Wydatki związane z remontem dróg będą ponoszone z działu 600 – Transport. 
Przewodniczący RG powiedział, że Wójt Gminy wymienił wcześniej odcinki dróg 
które były by remontowane jak by projekt przeszedł.   
Pytań i uwag dotyczących projektu uchwały nie było i w zarządzonym przez 
Przewodniczącego głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie – 
12 głosami „za”. 
 

U C H W A Ł A Nr XLI/191/2013 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Ostatni projekt uchwały XLI sesji RG dotyczył wysokości i zasad wypłaty ekwiwalentu 
pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że na posiedzeniu Zarządu Gminnego OSP były 
przeprowadzone rozmowy aby stawkę za udział w akcji ratowniczo-gaśniczej 
utrzymać w wysokości 14 zł. za każdą godzinę udziału w akcjach ratowniczych  
Natomiast za udział w szkolenia i ćwiczeniach zmniejszyć stawkę z 8 złotych na 5 zł. 
za jedną godzinę Członkowie OSP wyrazili zgodę oraz dali przyzwolenia na zmianę 
tej stawki. Pytań i uwag dotyczących projektu uchwały nie było i w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu jawnym uchwała zastała uchwalona 
jednogłośnie – 11 głosami „za” – w chwili głosowania obecnych było 11 radnych gdyż 
jeden radny wyszedł z posiedzenia po uzgodnieniu z Przewodniczącym RG. 
            

U C H W A Ł A Nr XLI/192/2013 
(o treści jak w załączeniu) 

  
Ad. 8.  
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że odpowiedzi na interpelacje zostały już 
udzielone. 
Wójt Gminy powiedział, że nie udzielił odpowiedzi na interpelację radnego Ćwieka  
na którą ma odpowiedzieć na piśmie ale radnym udzielił odpowiedzi że pozwolenie 
na budowę już ma i być może za 2 lub 3 tygodnie budynek będzie wyburzony. 
 
Ad. 9. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
Przewodniczący Rady gminy powiedział, że od kiedy zaczęli dofinansowywać 
remonty dróg powiatowych to dziś te drogi są lepsze niż gminne. Ale drogi powiatowe 
jeśli są robione to koszty starostwa w remontach wynoszą 25 % gdyż drugie 25 % 
dofinansowuje gmina a pozostałe 50 % starostwo otrzymuje z Programów i tak samo 
wygląda sytuacja z drogami wojewódzkimi. Natomiast drogi gminne musimy robić 



sami i należy ograniczyć dofinansowanie dróg powiatowych i wojewódzkich a myśleć 
o drogach gminnych. 
Wójt Gminy poinformował, że Starosta w obecności V-ce Starosty w ubiegłym 
tygodniu mówił o pomocy dla nas w wysokości 120.000,00 zł. a dziś wspomniał że 
zabezpiecza dla nas środki w wysokości 60.000,00 zł.  
Pan Karwata Anna zapytała Wójta czy zgłaszał już zasianie trawy na boisku w 
Rudkach.  
Radny Sadłocha zapytał Wójta w kiedy radni otrzymają informację czy udzielamy 
pomocy dla Starostwa czy nie.  
 
Ad. 10. 
 
 Przewodniczący REG stwierdził, że porządek obrad sesji został w pełni zrealizowany 
i dokonał zamknięcia obrad XLI sesji Rady Gminy Szydłów.  
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